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ZÁPISNICA 
zo 16. riadneho zasadnutia AS TU 

20. mája 2021 o 13.00 h 
online zasadnutie 

 
Prítomní: doc. Mgr. Martin Brestovanský, PhD., doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. RNDr. 
Dušan Holý, CSc., doc. PaedDr. Andrej Závodný, PhD., Mgr. Tomáš Godiš, PhD., Mgr. 
Romana Martincová, doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., F.R.S.A., doc. PhDr. Andrea Botíková, 
PhD., MPH, prof. PhDr. Mgr. Patrícia Dobríková, PhD. et PhD., PhDr. Kristína Grendová, 
PhD. MPH, doc. Mgr. Michaela Gašparová, PhD., Bc. Peter Gába, PhDr. Patrik Sivčo, doc. 
JUDr. Monika Jurčová, PhD., doc. JUDr. Miriam Laclavíková, PhD., JUDr. Jakub Neumann, 
prof. ThDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., ThLic. Marek Heczei, PhD., Mgr. et Mgr. Lukáš Jeník, 
PhD., doc. ThDr. Jozef Kyselica, PhD., Mgr. Martin Šarkan, PhD., Katarína Kalamenová, Bc. 
Simona Bagalová, prof. PhDr. Ivan Gerát, PhD., Mgr. Katarína Karabová, PhD., PhDr. Pavol 
Krištof, PhD., PhDr. Peter Žitný, PhD., Dominika Monika Koritková, Patrícia Šuhajdová, Ing. 
Soňa Domesová 
Ospravedlnení: Bc. Vanesa Chebenová, doc. JUDr. Mgr. Martina Gajdošová, PhD., Mgr. 
Veronika Zoričáková, PhD., doc. JUDr. Peter Varga, PhD., Mgr. Lucia Hrdličková, JUDr. 
Milan Hlušák, PhD., Mgr. Katarína Koleničová, Zuzana Morongová, PhDr. Henrieta Žažová, 
PhD., 
Hostia: prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor TU, Ing. Daniela Naništová, kvestorka, JUDr. 
Zuzana Nevolná, PhD., prorektorka, Bc. Vladimír Filipovič, Jana Cmurová 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení 
3. Návrh výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 
4. Návrh výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 
5. Návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2021 
6. Schválenie návrhu na vymenovanie člena Správnej rady TU v Trnave 
7. Rozličné 

Bod 1 – Otvorenie 
 
 Šestnáste riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 
len „AS TU“) otvorila Mgr. Katarína Karabová, PhD., (ďalej len „predsedníčka AS TU“). 
Privítala rektora TU a prítomných hostí. 
 
 Na základe kontroly prezenčnej listiny skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý 
pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 16R-1/20052021 
AS TU schvaľuje za predsedu volebnej komisie 16. riadneho zasadnutia PhDr. Kristínu 

Grendovú, PhD. MPH. a za člena za zamestnaneckú časť Mgr. et. Mgr. Lukáša Jeníka, PhD. 

a za študentskú časť Mgr. Romanu Martincovú 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 26 

za: 24 

proti: 0 

zdržal sa: 2 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 
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Uznesenie AS TU 16R-2/20052021 
AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 16. riadneho zasadnutia prof. PhDr. Ivana 

Geráta, PhD. a za člena za zamestnaneckú časť doc. JUDr. Miriam Laclavíkovú, PhD. a za 

študentskú časť Dominiku Moniku Koritkovú. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 26 

za: 24 

proti: 0 

zdržal sa: 2 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 
Uznesenie AS TU 16R-3/20052021 
AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice zo 16. riadneho zasadnutia doc. PaedDr. Andreja 

Závodného, PhD. a PhDr. Patrika Sivča. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 29 

za: 29 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 
AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu 16. riadneho zasadnutia AS TU a prijal 
uznesenie: 
 

Uznesenie AS TU 16R-4/20052021 
AS TU schvaľuje program 16. riadneho zasadnutia AS TU: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení 
3. Návrh výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 
4. Návrh výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 
5. Návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2021 
6. Schválenie návrhu na vymenovanie člena Správnej rady TU v Trnave 
7. Rozličné 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 

za: 25 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 
 
Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo 
potrebné kontrolovať. 
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Bod 3 – Návrh Výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 
 

Predsedníčka AS TU informovala, že dňa 13. 5. 2021 ju rektor TU prof. Bílik v zmysle 
§ 9 ods. 1 písm. j) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách požiadal o prerokovanie 
a schválenie návrhu Výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 
(ďalej len VSoČ). Predsedníčka udelila slovo predkladateľovi návrhu. 
Rektor prof. Bílik na začiatok uviedol, že spracovateľom a redaktorom VSoČ je prorektor 
Rábik, ktorý nemohol byť prítomný na zasadnutí AS TU a požiadal ho o zastúpenie. Rektor 
povedal, že na pozadí predchádzajúcich rokov a so štandardným výsledkom za rok 2020, ktorý 
v obsahu činnosti bol normálnym rokom, ale v okolnostiach, za ktorých sme realizovali našu 
prácu nebol normálnym rokom. Napriek tomu výsledky, ktoré TU dosiahla, sú porovnateľné 
s minulými rokmi. Rektor konštatoval, že nedostal v riadiacich orgánoch TU žiadne 
pripomienky k tejto správe, preto ju predkladá v takej podobe, ako ju schválilo KR TU. 
Predsedníčka otvorila diskusiu a konštatovala, že jej nebol doručený žiadny písomný 
pozmeňujúci návrh. Neboli žiadne pripomienky do diskusie. 
 
AS TU prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie: 
 
Uznesenie AS TU 16R-5/20052021 
AS TU schvaľuje Výročnú správu o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 

v predloženom znení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 26 

za: 26 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 
Bod 4 – Návrh Výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 
 

Predsedníčka AS TU ozrejmila, že v zmysle § 9 ods. 1 písm. k) zákona o vysokých 
školách schvaľuje AS TU výročnú správu o hospodárení za rok 2020 predloženú rektorom. 
Požiadala rektora TU ako predkladateľa materiálu, aby ho zdôvodnil. 

Rektor informoval, že spracovateľom uvedenej správy je kvestorka univerzity, 
Ing. Daniela Naništová, preto ju vyzval k priblíženiu jej štruktúry a obsahu. Správu schválilo 
KR TU bez pripomienok. 

 
 Kvestorka TU podrobne informovala o zdrojoch financovania, štruktúre hotovosti 
k 31. 12. 2020, výnosov za rok 2020, prevádzkových dotácií za rok 2020, podrobnejšie hovorila 
o štruktúre výnosov zo školného, ďalej o čerpaní nákladových položiek – hlavne mzdových 
nákladov vrátane zákonného a sociálneho poistného za rok 2020, ktoré tvorili 70 % celkových 
nákladov v roku 2020, o podiele odpisov a ostatných nákladov za rok 2020. Vykázali sme 
nižšie náklady zhruba o 1 mil. € vplyvom pandémie, k zníženiu nákladov prispelo aj to, že 
jednotlivé súčasti TU sa snažili racionalizovať náklady. Kvestorka ďalej informovala 
o mzdových nákladoch podľa jednotlivých kategórii zamestnancov, zdrojoch ich financovania, 
ďalej informovala o vývoji priemernej mesačnej mzdy zamestnancov TU v roku 2020, kde bol 
nárast miezd okrem podporných činností. V počte zamestnancov TU sme v roku 2020 
zaznamenali pokles. Prezentovala aj stav majetku TU k 31. 12. 2020. Ďalej uviedla, že pracuje 
s kolegami na príprave 3 zásadných investičných aktivít: oprava strechy PdF, stavba auly 
a kongresového centra, rekonštrukcia Ad Albertina. Na záver podala informáciu 
o hospodárskom výsledku TU za rok 2020 podľa jednotlivých súčastí (HV spolu vo výške 
1.632.765 €). Poďakovala fakultám, že vďaka opatreniam sa všetkým súčastiam podarilo 
dosiahnuť kladný HV. 
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 Predsedníčka poďakovala kvestorke za prezentáciu a otvorila diskusiu. 
Doc. Botek sa zaujímal, čo viedlo k poklesu počtu učiteľov – či to boli racionalizačné opatrenia, 
pokles študentov alebo pandémia. Kvestorka uviedla, že to boli racionalizačné opatrenia. 
Rektor tiež potvrdil, že išlo o výsledky racionalizačných opatrení, takmer všetky fakulty robili 
úpravy, ale hlavne na FF. 
Doc. Brestovanský sa pýtal, čo spôsobilo najväčší medziročný rozdiel v nákladoch na ostatné 
služby oproti roku 2019, v čom sme radikálne šetrili? Kvestorka odpovedala, že išlo o zníženie 
nákladov vplyvom pandémie napr. na tlač a viazanie, klinické praxe boli pozastavené, prenájom 
priestorov, telekomunikačné náklady, poštovné a nižšia tvorba odpisov v roku 2020. 
 
 Keďže neboli ďalšie otázky, predsedníčka diskusiu uzavrela a dala hlasovať o návrhu 
uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 16R-6/20052021 
AS TU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2020 

v predloženom znení. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 26 

za: 26 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

Bod 5 – Návrh rozpočtu TU na rok 2021. 
 
 Predsedníčka AS TU informovala, že podľa § 9 ods. 1 písm. f) zákona o vysokých 
školách schvaľuje AS TU na návrh rektora rozpočet univerzity. Predložený návrh rozpočtu bol 
všetkým členom elektronicky doručený a mohli sa s ním oboznámiť. Podotkla, že jej neboli 
písomne doručené žiadne pripomienky k predloženému návrhu. Vyzvala rektora TU ako 
predkladateľa, aby priblížil návrh rozpočtu. Rektor uviedol, že v tomto roku bol rezort VŠ 
postihnutý krátením finančných prostriedkov, ktoré jednotlivé VŠ pocítili veľmi negatívne. 
Napriek tomu prijaté opatrenia TU a ušetrené prostriedky nám dovolia sa pripravovať na horšie 
časy v relatívne dobrej finančnej kondícii. Poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave 
rozpočtu – dekanom, tajomníčkam, kvestorke a poďakoval aj Ekonomickej komisii AS TU, že 
predkladateľov trpezlivo vypočuli. Následne vyzval kvestorku, aby podrobnejšie predstavila 
návrh rozpočtu TU na rok 2021. 
 
Kvestorka rozdelila svoju prezentáciu návrhu rozpočtu na rok 2021 do troch častí: 
1. časť bola venovaná metodike prerozdeľovania dotácii na úrovni SR medzi jednotlivé VŠ, 
porovnanie výšky zdrojov medziročne, zmeny v metodike MŠ, 
2. časť riešila TU – ako sú na tom súčasti TU jednotlivo, ako sa podieľali na výkonoch, 
3. časť bola venovaná spôsobu prerozdelenia dotácií na mzdy, tovary a služby a v závere 
predstaveniu položiek predpokladaných nákladov a výnosov plánovanému HV na konci roka. 
 
Kvestorka uviedla, že v roku 2020 sa výrazne valorizovalo, a navyše MŠ dalo TU viac 
finančných prostriedkov (FP) ako sme na začiatku očakávali, minulý rok bol teda významne 
priaznivý rok ohľadne dotácií MŠ. To sa nedá povedať o roku 2021. Kvestorka uistila, že TU 
to tento rok zvládne, aj keď sme dostali na program VŠ menej FP, ale na VEDU zas viac FP. 
Dopad zmien v metodike MŠ v roku 2021 bol taký, že iba 3 verejné VŠ získali viac FP 
v porovnaní s rokom 2020. Všetky FP z dotácie získavame na základe výkonových parametrov, 
kde zastávame 13. pozíciu medzi VŠ, hoci nám podiel na výkone poklesol – pokles výkonu na 
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programe VŠ je 2,78 %. Podiel TU na programe Veda – posunuli sme sa o 1 priečku dopredu 
na 12. miesto, ale výkon klesol na 2,41 % podiel. 
Zmeny, ktoré MŠ zrealizovalo v prerozdeľovaní dotácií na programe podpora VŠ vzdelávania 
boli nasledovné: 
MŠ nahradilo koeficient kvalifikačnej štruktúry novým koeficientom intenzity výskumnej 
činnosti akademického zamestnanca. Je to podiel zamestnanca na tvorivej činnosti verejnej VŠ 
v rokoch 2017 – 2019. Ďalej MŠ podiel na výkone študentov a absolventov začalo váhovať 
a váhy sú podľa jednotlivých stupňov štúdia. Ďalšia zmena je, že sa zvyšuje KAP, MŠ sleduje 
koeficient uplatniteľnosti absolventov v praxi detailnejšie podľa študijných programov. Ďalšou 
zmenou je zníženie výkonu pokračujúcich bakalárskych absolventov o 10 % a zavádza sa 
garantované minimum vo výške 90 %, tzn. že ak po zavedení zmien získa verejná VŠ menej 
FP ako je 90 % dotácie, ktorú by získala bez aplikácie zmien, tak ju ministerstvo dofinancuje 
do 90 %. TU ako celok získala na programe VŠ viac FP. 
Zmeny nastali aj na programe Veda a výskum. MŠ znížilo váhy hodnotenia VVŠ podľa 
parametra komplexná akreditácia (KA) zo 43 % na 17,2 %, tento parameter negatívne ovplyvnil 
výšku dotácie TU na Vedu. Zvyšok 25,8 % sa rozpisuje podľa 6 – ročného priemeru VVŠ na 
dotácii na Vedu okrem dotácie za KA za roky 2015 – 2020. Aj tu je zmena v metodike 
garantované minimum 90 %. Tu nás MŠ dofinancovalo vo výške 147.000 €. 
 
Kvestorka uviedla k podielu súčastí TU na výkone, že 2 súčasti TU zaznamenali v tomto 
programe nárast, ostatné pokles. Finančný prínos za celú TU je o 99.000 € viac. 
Ďalej uviedla, že použili model financovania miezd ako minulý rok, avšak s určitými zmenami, 
ktoré sa tvorcom zdali byť vhodné, aby ich zapracovali. Vychádzali zo zdrojov financovania 
miezd: dotácie na VŠ a dotácia na VEDU, externé zdroje. Zmena je, že započítavajú do zdrojov 
aj zostatok dotácie za rok 2020. Základným kritériom prerozdeľovania FP na mzdy bol 
parameter percentuálny podiel pokrytia miezd 2020 z dotácie na rok 2021 – na jeho základe 
určili tzv. limitovanú mzdovú potrebu súčastí na rok 2021. Rektorátu sa v minulom roku 
prerozdeľovali FP na základe vzorca tak, že mzdová skutočná potreba roka 2020 sa vynásobila 
priemerom za TU. Mzdová potreba rektorátu tento rok bola nižšia, preto pridelili mzdovú 
potrebu, ktorú potrebuje, nič naviac. 
Nie všetky súčasti majú v tomto roku dostatok FP, preto jednotlivé súčasti na nich prispievajú. 
Výška solidarizácie je 1.300.000 € pre rektorát a TF. Tento rok dofinancovávame 
z motivačného fondu FF vo výške 20.000 €. 
Tento rok sme vytvorili motivačný fond zo mzdovej rezervy z minulého roku vo výške cca 
80.000 € na prerozdelenie. Tento rok je zmena aj v motivačnom fonde. Na návrh dekanov sa 
zmenil podiel za racionalizáciu zo 70 % na 50 %, podiel za použitie externých zdrojov na mzdy 
z 30 % na 50 %. 
Dotácia na rozpočet Fondov TU a tovarov a služieb je vo výške 1.495.209 € (o 52 646 € viac). 
Nový oproti minulému roku je Fond údržby a opráv – má svoj vlastný štatút a plán činností na 
2 roky. Fond IŠ a služieb bol minulý rok krátený a tento rok ho zafinancovali v plnej výške. 
Na záver uviedla kvestorka návrh rozpočtu na rok 2021 vo výške: 
Výnosy 18.818.078 €, Náklady 18.579.448 €, HV 238.630 €. 
 
Doc. Holý za ekonomickú komisiu AS TU sa vyjadril, že na stretnutí EK dňa 6. 5. 2021 rektor 
informoval, že návrh bol prijatý na prerokúvaní v riadiacich orgánoch univerzity bez 
problémov, členovia EK nemali žiadne pripomienky. Poďakoval za ústretovosť kvestorky 
a rektora. 
Predsedníčka vyzvala členov AS TU na diskusiu k návrhu rozpočtu TU na rok 2021, keďže 
písomne neboli doručené žiadne pripomienky a otázky. 
Doc. Botek postrehol, že pani kvestorka spomínala, že koeficient pre bakalárov pokračujúcich 
v magisterskom štúdiu sa znižuje. Pýtal sa, či nás MŠ trestá za to, ak budú bakalári pokračovať 
v štúdiu. Kvestorka odpovedala, že ministerstvo podporuje bakalárske štúdium, nechce 
podporovať magisterské štúdium. Ak bude bakalár z inej školy u nás pokračovať, bude to 
fungovať pravdepodobne rovnako. 
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Rektor poznamenal, že MŠ dáva najavo, že chápe VŠ štúdium ako profesijne orientované 
štúdium nižšieho stupňa, veľa bakalárov však nemá žiadne uplatnenie. 
Doc. Brestovanský sa pýtal na výnosy zo školného za rok 2020 a 2021 – odráža to 
predpokladaný pokles o 13 % menej študentov? Kvestorka povedala, že sa predpokladá, že 
súčasti budú mať takýto pokles študentov, tento trend bol aj v minulých rokoch, teraz sa to 
pozastavilo. Určite nemôžeme zvyšovať výšku školného, lebo konkurencia je veľká. 
Rektor potvrdil, že trend záujmu o externé štúdium klesá, výnosy budú nižšie, dalo by sa ísť aj 
cestou zvyšovania školného, ale to by viedlo asi k ďalšiemu poklesu záujmu. 
Doc. Botek sa vyjadril, že vplyv na výnosy zo školného by mohlo mať predĺženie dĺžky štúdia, 
ale je to zatiaľ len zámer, ktorý nie je schválený. 
 
Keďže neboli ďalšie otázky, predsedníčka diskusiu uzavrela a dala hlasovať o návrhu 
uznesenia: 
 
Uznesenie AS TU 16R-7/20052021 
AS TU schvaľuje návrh rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2021 v predloženom 

znení. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 27 

za: 26 

proti: 0 

zdržal sa: 1 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 
Bod 6 – Schválenie návrhu na vymenovanie člena Správnej rady TU 
 

Predsedníčka AS TU informovala, že v súlade s § 40 ods. 2 Zákona č. 131/2002 Z. z. 
o vysokých školách predkladá rektor TU na schválenie Akademickému senátu Trnavskej 
univerzity v Trnave návrh na vymenovanie člena Správnej rady TU (SR TU), Ing. Pavla 
Tomašoviča. 

Rektor informoval, že sa jedná o doplnenie člena SR TU, ktorý je z kvóty rektora, 
nakoľko v priebehu roka 2020 zomrel vtedajší člen SR RNDr. Peter Horváth. Ing. Tomašovič 
je dlhoročný spolupracovník TU, rektor si vyžiadal aj názor predsedu TSK a ten podporil jeho 
nomináciu. Ako bývalý hovorca mesta Trnavy a aktívny spolupracovník TU môže šíriť dobré 
meno našej univerzity. Rektor požiadal AS TU o podporu tohto člena. Keďže neboli doručené 
žiadne pripomienky a návrhy, AS TU prešiel k tajnej voľbe a prijal uznesenie: 
 

Uznesenie AS TU 16R-8/20052021 
AS TU schvaľuje za člena Správnej rady TU Ing. Pavla Tomašoviča. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 25 

za: 24 

proti: 0 

zdržal sa: 1 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Bod 4 – Rozličné 
 
Zástupkyňa ŠR VŠ Dominika Monika Koritková informovala o aktivitách ŠR VŠ. Povedala, 
že bude stretnutie s predsedom k informáciám o novele Zákona o VŠ. Doteraz študenti dávali 
stanoviská a postoje na verejnosť, zlepšila sa spolupráca so študentskými radami a fakultnými 
senátmi, čo hodnotí pozitívne. 
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Rektor kolegyňu v ŠR VŠ požiadal, aby aktívne vstupovali do prípravy názoru predsedníctva, 
pokúšali sa zladiť názory reprezentácií na predložené návrhy MŠ. Konštatoval, že reprezentácie 
rady VŠ sú ovplyvnené ministerstvom. Predsedníctvo ŠR VŠ podľa neho odpovedá na zadanie 
MŠ. 
Mgr. Romana Martincová doplnila, že nadobudli pocit, že to nie sú konštruktívne stretnutia, 
skôr sa predsedníctvo snaží presvedčiť ich na stretnutiach o jeho názore. Zástupcovia z iných 
univerzít nie sú úplne spokojní s predsedníctvom ŠR VŠ. 
Predsedníčka AS TU sa spýtala zástupcov TU, či nemôže byť viditeľnejšia reakcia študentov, 
v zmysle že predsedníctvo ŠR VŠ nezastupuje väčšinový názor študentov. 
Mgr. Martincová vyjadrila sklamanie, že predsedníctvo názory študentov nebude prezentovať. 
Predsedníčka AS TU uzavrela túto tému s tým, že máme širší pohľad na to čo sa deje, uvidíme 
ako sa to bude vyvíjať ďalej. 
Doc. Hladký vyzval študentov, aby neskladali zbrane z ruky, nemali by byť nejakou politickou 
trafikou. Predsedníctvo, ktoré neháji záujmy svojich členov, nemá mandát byť predsedníctvom. 
 
Predsedníčka Karabová začala inú tému, nie menej dôležitú v súvislosti s uvoľňovaním 
opatrení, ohľadne volieb do AS TU. Informovala, že nasledujúci akademický rok začína 
20. 9. 2021, voľby do AS TU sú plánované v termíne od 28. – 30. 9. 2021. Doteraz sme 
fungovali provizórne, ale voľby by mohli byť zorganizované prezenčne. 
 
Na záver predsedníčka AS TU poďakovala senátorom a prítomným za celé funkčné obdobie, 
ktoré sa stretávali na zasadnutiach AS TU a rozlúčila sa. 
 
 

V Trnave dňa 20. mája 2021 
 
Schválil: Mgr. Katarína Karabová, PhD., predsedníčka AS TU 
 
 
Overili: doc. PaedDr. Andrej Závodný, PhD, člen AS TU 

 

 

 PhDr. Patrik Sivčo. člen AS TU 
 
 
Spracovala: Ing. Soňa Domesová, tajomníčka AS TU 
 


